
 

 

 This content is classified as Internal  

  

Referat Medlemsmøde 10. oktober 2024 

ca. 30 medlemmer var mødt op  

Fremtidig personalestruktur: 

Leder af Elevskole: 

1/11-24 starter Bianca, som leder af elevskolen. Hendes fokusområde er elevskolen. I det daglige 

kommer hun til at arbejde sammen med stalden om elevhestene. 

I oktober bliver der afholdt nogle indledende møder med Bianca. 

 

Dagligleder: 

Der vil i den kommende tid ikke være en daglig leder.  

Det vil være Bianca, Stald (Olivia & Jo) samt bestyrelsen, der i samarbejde vil komme til at 

varetage de opgaver der vil komme. Hvis vi skal holde vores nuværende priser, er der ikke penge til 

at ansætte endnu en person (dagligleder.  

Stald:  

Olivia og Jo skal i fællesskab drive stalden. 

Olivia skal primært tage sig af henvendelser fra pensionæren, sygdom, vagtplaner mm. 

Jo skal primært tage sig af maskiner, bestille foder, halm/wrap/hø. 

Staldpersonalet afprøver i øjeblikke nye måder at gøre tingene på. Nogle er gode, andre ikke så 

gode, men det er en læring. 

Laura (Elev) skal på skole til januar.    

Der var kæmpe ros til staldpersonalt fra de fremmødte medlemmer. De var altid smilende og 

venlige og imødekommende og man kan få en god dialog, hvis man har så spørgsmål. 

 

Henvendelser: 

Foder ændringer/Wrap til stævne/reparationer: Mail til stald Stald@balleruprideklub.dk + evt. 

kontor - Mailen tjekkes dagligt 

 

Fold: Brug fold telefon 51 88 53 39 – tjekkes løbende gennem dagen 

Hvis man har ændringer fx wrap/hø/fold, som også indbefatter betalings ændringer, vil kontoret 

også gerne have en mail  kontor@balleruprideklub.dk 
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Klubben og frivillighed: 

Der er brug for flere frivillige, som kan indgå i forskellige udvalg. 

I øjeblikket er der/ønskes følgende udvalg: 

• Stævne (privat): Fungerer godt 

• Stævne (elevskole): Fungerer godt 

• Sponsor: Mangler medlemmer   

• Materiale og anlæg: Mangler medlemmer 

• Aktivitets og juniorudvalg: Mangler medlemmer  

 

Indendørssæsonen: 

Nu går vi den mørke og til tider våde sæson i møde. Det betyder også flere heste og mennesker i 

staldene. Endnu en gang opfordres der til at være så kort tid som muligt i staldene, så hesten også 

kan få lidt ro. 

De 5 bud: 

❖ Fej efter dig selv 

❖ Gold staldgangen ryddet 

❖ Anvend gerne egen boks til opbevaring af dækkener og udstyr 

❖ Minimer øvrig trafik 

❖ Ved fodringstid bedes man rykke sin hest, inkl sikre den ikke spiser fra trillebør med 

stråfoder 

Derudover opfordres man til: 

• Rydde op på boks døren, så foderskilt er synlig 

• Tømme spand i ny stald – den er til klokker 

• Mug mens hesten står i boksen 

• Undgå at bruge rideskolestaldene 

• Vak ikke klokker/foderspand i vasken i Ny stald (vasken stopper hurtigt til) 

• Fej og saml op efter dig i vandspiltovet i Ny stald – fej ikke i kloak den stopper hurtigt 

• Vask hove mm i gården, så længe det er muligt 

• Undgå for meget trafik ved boksene bag ved -Tag fx ikke hest med til mødding  

• Hold afstand til boksene ved parkeringen – rid på gruset hvis det er muligt 

• Brug ikke Ny stal til gennemgang – gå uden om også selv om det regner  

Strigle/opsadling – fordeling af heste: 

Heste fra Parkeringen – A-stalden 

Heste fra gården – Ny stald 

Heste fra nede bagved/mødding – Ny stald 

BRUG GERNE BOKSEN, HVIS DET ER MULIGT. 
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Fodring: 

Der har være afholdt møde med de personer som har fodervagter. 

Opfordring/info: 

• Gør det nemt og sikkert for fodervagten at komme forbi – ryk din hest 

• Synlige foderskilte – ryd op på boksen 

• En håndfuld ændres til et mål (1dl), hvilket sikre en mere ensartet fodring. 

• Foderændring – sæt skilt op. Personalet ændrer foderskilt den kommende hverdag 

• Analyse af wrap – afventer analyse af både 1. og 2. slet 

 

DRF: 

Som de fleste ved er der uenighed i bestyrelsen i DRF. 4 bestyrelsesmedlemmer har mistillid til 

formand og næstformand. 

BAL støtter op om valg af ny formand og ikke valg til en hel ny bestyrelse. 

BAL er en stor klub, hvilket betyder mange stemmer. Man får antal stemme efter klubbens størrelse. 

BAL ønsker at der bruge så få midler til et nyt repræsentantskabsmøde. 

 

Eventuelt: 

Toiletter: 

Rengøring af toiletter er ikke optimalt i øjeblikket. Der er ikke en fast som gør rent. 

Plan af fx en af medarbejderne får det som opgave 

Forslag: Opsætning af blæser i stedet for håndklæder. 

Solariet: 

Solariet kan ikke bruge i øjeblikket, da den nuværende betalingsform ikke virker mere. Der arbejdes 

på en ny betalingsform QR-kode (betaling med MobilePay). Installering af den ny betalingsform 

sker i løbet af de næste par uger. 

Vaskemaskine/tørretumbler: 

En lignede betalingsform som solariet, kan man også installeres til vaskemaskine/tørretumbler, men 

den er dyr. Bestyrelsen har valg at udskyde denne installation og i stedet regne med medlemmernes 

ærlighed. Der skal overføres (MobilePay) ved brug af vaskemaskine/tørretumbler. Se oplag ved 

maskinerne. 

Duer i ridehus: 

Prøver at få kontakt til person, som kan fjerne duerne, så vi undgår at de flyver rund i ridehuset, 

mens man rider. 

Ridehusbund: 

Bunden i ridehuset har den sidste tid været meget våd. Der er i øjeblikket slukket for 

vandingsanlægget.  

Efter opfyldning af ridehusene, har banemanden været forbi, for at instruere personalet i pasning af 

banerne. Han syntes bunden er for tør – rytterne syntes bunden er for våd. Der arbejdes på at finde 

en balancegang. 

 

 

 


